
Minnesanteckningar från Medlemsmötet 2023-03-15 

 

Närvarande: 

Per B 

Pelle 

Margaretha 

Inger 

Magnus 

Curt 

Staffan B 

Anna-Lena 

Bernt 

Kjell 

Stig S 

Majlis 

Christer 

Micke 

Gun-Inger 

 

 

Information/diskussion kring vad nästa steg blir efter sammanfattningen av UK av 

seriespelsåret 2022. 

UK´s träffar med de båda trupperna (veteranklass och öppen) resulterade i en nedskriven 

sammanfattning. Denna sammanfattning diskuterade sen styrelsen igenom och funderade lite 

kring vad man skulle kunna göra för att realisera tankar och idéer för att förbättra spelkvalitén 

inför 2023 och framåt. 

 

Styrelsen föreslog att vi genast skulle börja med sk. ”Tävlingskvällar” första måndagen i varje 

månad. Det har hittills varit 2 sådana tillfällen och utfallet har varit positivt. Vi kommer att 

fortsätta med det. 

 

Per B nämnde att det saknas renodlade skyttar och att det är något som behöver förbättras 

bland spelarna. Där är vi lite sårbara. I och med att detta nämndes så halkade vi in lite på de 

strukturerade träningarna på måndagarna. I nuläget är Magnus huvudansvarig för detta, men 

tiden har inte riktigt funnits för att se till att det blivit av med kontinuitet. Lite renodlat kan 

man säga att träningarna innehållit 1 timme av momentövningar (skytte och lägg) och 1 

timme av spel där vissa taktiska moment bakats in. Magnus känner att han inte riktigt kan 

fylla rollen att hjälpa/lotsa spelare i utvecklandet av sin spelteknik. En fråga har ställts till 

Mats om att han kan hjälpa till med detta. Han vill det under vissa premisser. Bland annat 

skall man köpa ett hallkort för att möjliggöra för egen träning och man skall i möjligaste mån 

närvara på träningarna. Det känns lite svårt just nu att gå i skarpt läge för detta då vi inte 

riktigt vet hur intresset är. 

 

 

 



Vi diskuterade realiserandet av tema-kvällar. I nuläget skulle man kunna tänka sig att det 

skulle kunna handla om mentala bitar och taktik. På nästa styrelsemöte skall vi ta upp 

punkten.  

 

Tävlingsledning/Tävlingsledare/Sekretariat/Domare 

Kjell berättade lite vad detta innebär. Vi har konstaterat att det är önskvärt att fler i klubben 

besitter kunskaper/färdigheter som möjliggör att axla dessa roller. 

 

Swish-rutiner: 

För att minska kostnaden för en Swish-transaktion (varje transaktion kostar just nu 2 kr) så 

tycker vi att man skall försöka att ”klumpa ihop” sina transaktioner. Man kan också välja att 

betala via sin bank. 

 

Höjning träningsavgiften: 

Umeå Bouleallians kommer att höja banhyran för medlemmar tillhörande Alliansen från 70 

till 90 kr. Denna höjning kommer att ske i höst. Detta betyder att vi behöver höja 

träningsavgiften från 40 kr till 50 kr. 

 

Micke berättade under denna punkt att man kan köpa terminskort respektive årskort. 

 

Nya klubbkläder: 

Inger berättade hur läget är. Den 5/4 kommer vi att få nya modeller för påsyn. Om vi är 

snabba med att beställa kommer vi att ha de nya kläderna lagom till utesäsongen. 

 

 

Kommittéer och dylikt 2023: 

 

Vi gjorde nya val inför 2023 enligt följande: 

 

Folkspelsgeneral: 

Magnus Sandberg 

 

Hemsideansvarig: 

Magnus Sandberg 

 

Poängjaktsansvariga: 

Staffan Karp 

Magnus Sandberg 

 

Junioransvarig: 

Mats Lindström 

 

Resesamordnare: 

På den öppna sidan: Staffan Karp 

På veteransidan: Inger Olsén 

 

 

 

 



Trivsel- och Planeringskommitté: 

Majlis Israelsson 

Inger Olsén 

Margaretha Hellqvist 

 

Tävlingskommitté (Interna tävlingar):  

Styrelsen 

 

Träningskommitté: 

Detta får i nuläget ligga på is.  

 

UK: (valdes på Nordboulens årsmöte 2023-02-27) 

Staffan Karp 

Inger Olsén 

 

Utomhuskommittén: 

Staffan Karp 

Pelle Sterner 

 

Fadderverksamhet: 

Mats Lindström 

 

Pressansvarig: 

Magnus Sandberg 

 

Representant Umeå Bouleallians: (Valdes på Umeå Bouleallians årsmöte 2023-02-28) 

Mikael Rännar (Vald 2023. Sitter till årsmötet 2025) 
 


